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I-1/11-12/2013. ikt.sz. 

 

Jegyzőkönyv 
 

Készült: Dévaványai Közös Önkormányzati Hivatalában 2013. október 29-én megtartott 

Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság nyílt ülésén. 

 

Jelen vannak: 

dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke 

 Nyuzó Marietta bizottság tagja 

 Németi József bizottság tagja 

 Földi Zoltán bizottság tagja 

  

 Távol maradt: 

 Földi Imre bizottság tagja 

 Dékány József bizottság tagja 
 

 

Tanácskozási joggal részt vesz: 

 Balogh Csilla jegyző 

 Novák Imre alpolgármester 

   

Meghívottak: 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

 Feke László műszaki irodavezető 

 Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző 

 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 Diósné Ambrus Erzsébet az óvoda intézményegység vezetője 

 Baloghné Berényi Erzsébet a DÁMK igazgatója 

 

Jegyzőkönyvvezető:  
 Benke Dóra adminisztrátor 

 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke,  

képviselő -  Megnyitja az ülést. Az elnök megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a 

bizottság tagjainak több mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak 

száma 4 fő. Távolmaradt Földi Imre bizottsági tag és Dékány József bizottsági tag. 

 

A bizottság elnöke ismerteti a napirendi pontokat, amelyek a következők: 

 

1. A Gyomaendrődi Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesület beszámolójának 

megtárgyalása.  

Előadó:  Novák Imre alpolgármester  

 

2. Döntéshozatal a ,,Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím odaítéléséről. 

Előadó:  Novák Imre alpolgármester  

 

3. Bejelentések  
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A bizottság elnöke elmondja, hogy a 2. napirendi pontot zárt ülés keretében kell megtárgyalni. 

(Döntéshozatal a ,,Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím odaítéléséről.)  

A bizottság elnöke javasolja, hogy a 2. pontban tárgyalják a bejelentéseket, az elismerő cím 

odaítélését az ülés végén tárgyalja a bizottság, zárt ülés keretében. A bizottság elnöke 

kérdésként tette fel a bizottság tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb napirendi pont 

megtárgyalását? 

Megállapítja, hogy a bizottsági tagok nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  A 

bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, 

az kézfelnyújtással jelezze.  Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 

4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat 

143/2013.(X. 29.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága a 2013. október 29-én tartandó nyílt ülés napirendjét az alábbiak 

szerint fogadja el: 

 

1. A Gyomaendrődi Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesület beszámolójának 

megtárgyalása.  

Előadó:  Novák Imre alpolgármester  

 

2. Bejelentések.  

 Előadó:  Novák Imre alpolgármester  

 

3. Döntéshozatal a  ,,Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím odaítéléséről. 

Előadó:  Novák Imre alpolgármester  

 

 

1. Napirendi pont 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér az első napirendi pont  megtárgyalására. Elmondja, hogy a beszámoló a 

Gyomaendrődi Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesület (GYÜSZ-TE) működtetési 

költségeinek hozzájárulásáról szól.  Véleménye szerint azt a pénzt, amit ki kellene fizetni, azt 

másba kellene belefektetni. Ugyanis nem látja az eredményességet, a hozadékot a város 

részére. Úgy gondolja, célszerű lenne helyben elindítani Dévaványa turisztikai adottságainak 

megismertetését.  

 

Földi Zoltán az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - elmondja, 

hogy megnézte a GYÜSZ-TE honlapját és úgy véli, hogy nem könnyű megtalálni az oldalon 

Dévaványát. Elmondása szerint nem egyértelmű az elérhetősége.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - úgy gondolja, hogy elég sok turisztikai látványosság van a városban és fejlődés is 

történt.  Kállai Anikóval, a Strandfürdő szakmai koordinátorával vette fel a kapcsolatot, hogy 

a Strandfürdőn épült ifjúsági tábort is hirdetni kellene, esetleg iskolákat megkeresni és 

ajánlani nekik.  
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Németi József az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - észrevétele, 

hogy a beszámoló 2. pontjában felsorolták a város nevezetesebb látnivalóját. Felsorolásban 

tűnt fel neki az egyik nevezetesség, a tájház. A kérdése az, hogy hol található ez meg?  

 

Földi Zoltán az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - válaszolja 

meg a kérdést, miszerint az a tájház, magántulajdonban van, azért nem ismerik sokan.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - megköszöni 

a választ, majd ismételten tesz fel egy kérdést az ifjúsági táborral kapcsolatban. Az 

előterjesztésben olvasta, hogy ez év október 1-ig 660 vendégéjszakát regisztráltak. Ha ennyire 

népszerű volt, és az időjárási tényezők is megengedték, miért zárt be a Strandfürdő 

szeptemberben? Esetleg ki lehetne tolni a nyitva tartását, így az iskolások testnevelés órán ezt 

igénybe tudnák venni még a melegebb időkben.  

 

Nyuzó Marietta az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

elmondja, hogy ez minden évben probléma, erre még megoldást nem találtak. Visszatérve a 

beszámolóhoz, elmondja, hogy több turisztikai egyesületnek is volt már tagja a város, de 

elégedetlenség miatt másikra váltott. Úgy gondolja, ideje lenne tartoznia valahova a városnak.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - reagál az előzőre, miszerint ha most úgy döntenek, hogy Dévaványa a GYÜSZ-

TE tagja marad, akkor 1.000.000,-Ft működési költséget kell fizetni. Úgy gondolja, ha eddig 

nem voltak megelégedve a Gyomaendrődi Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesület 

munkájával, a jövőben sem lesz ez másképp. Véleménye, hogy ezt helyben kell 

megvalósítani.  

 

Nyuzó Marietta az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

elmondja, hogy szakembereket kell keresni ennek a megvalósításához, viszont akkor ezt be 

kellene számítani a költségvetésbe is.  

 

Diósné Ambrus Erzsébet az óvoda intézményegység vezetője - úgy tudja, hogy 

novemberben tárgyalja majd a Képviselő-testületi ülés a következő év rendezvényeit a 

Művelődési Háznak. Mivel érintett a dologban, telefonon érdeklődött a Gyomaendrődi 

Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesületnél, hogy a hangosításuk megfelel-e városi 

rendezvényekre. Elmondja, hogy amit hang és fénytechnikára költöttek a tavalyi évben, 

600.000,-Ft volt. Úgy gondolja, anyagilag kedvezőbb lenne, ha a GYÜSZ-TE adná a hang és 

fénytechnikát.  

 

Balogh Csilla jegyző – elmondja, hogy a gazdálkodási irodavezető a Pénzügyi Bizottságon 

elmondta, hogy megkapták a hangtechnikát, de pénzért. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet az óvoda intézményegység vezetője - reagál az előzőre, miszerint 

úgy gondolta, hogy kölcsönösség elvén működik, ha már Dévaványa tagja ennek az 

egyesületnek.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – azt a javaslatot tette, hogy a Képviselő-testületi ülésen majd kérdéseiket tegyék 

fel az elnöknek. Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki 

hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy fogadják el a tájékoztatót a 
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Gyomaendrődi Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesületének beszámolóját kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag 4 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat 

144/2013.(X.29.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a Gyomaendrődi 

Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesületének beszámolóját. 

 

Felelős:    Novák Imre alpolgármester 

Határidő:  folyamatos 

 

 

2. napirendi pont 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a második napirendi pont megtárgyalására, amely bejelentéseket 

tartalmazza. Rátér az első bejelentésre, amely tájékoztató az Európai Autómentes Nap 

megvalósulásáról. Elmondja, hogy nagyon színvonalas volt és a gyerekek is élvezték. 

Köszönet jár a rendezőknek és az iskoláknak is. Elmondja, hogy a plakátokon meghirdetett 

programok mind megvalósultak és évről-évre egyre többen vesznek részt ezen a 

rendezvényen. 

 

Nyuzó Marietta az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

egyetért azzal, hogy köszönet jár ezért a rendezvényért.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Aki 

javasolja a Képviselő-testület felé, hogy fogadják el a tájékoztatót az Európai Autómentes 

Nap megvalósulásáról kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, 

hogy a bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 

következő határozatot hozza: 

 

Határozat 

145/2013.(X.29.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a tájékoztatót az 

Európai Autómentes Nap megvalósulásáról. 

 

Felelős:    Novák Imre alpolgármester 

Határidő:  folyamatos 

 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a soron következő bejelentés megtárgyalására. Elmondja, hogy a bejelentés a 

Seres István Sporttelep térítés nélküli használatának ideiglenes engedélyezésével kapcsolatos. 
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Azzal a kéréssel fordulnak a Bizottság felé, hogy a mindennapos testnevelés terhein 

segítsenek azzal, hogy a Seres István Sporttelep épületében lévő öltöző helyiséget, műfüves 

pályát és sportpályát használatba vehessék. Tisztaságra, fegyelemre nagyobb hangsúlyt 

fektetnének. Átadja Földi Zoltánnak a szót. 

 

Földi Zoltán az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - elmondja, 

hogy ennek a kérelemnek előzménye van. 2013. július 4.-én már nyújtott be kérelmet az 

intézmény. Akkor a testület 293/2013. (VII.11.) Kt. határozatában úgy döntött, hogy a 

kérelmet elfogadja és 1.500,-Ft/óra+áfa összegben állapítja meg a használati díjat. Ezt a 

döntést továbbították a fenntartó felé, viszont a bérleti szerződés a mai napig nem került 

aláírásra. Hozzáteszi, hogy a füves pálya, amely az intézményen belül van, balesetveszélyes, 

lyukak vannak rajta. Ezt már a testnevelő tanárok jelezték, de a javítása még nem történt meg. 

Ígéret volt rá, hogy az a rész ki lesz egyenlítve.  

 

Nyuzó Marietta az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

ezt ki ígérte? 

 

Földi Zoltán az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - 

megválaszolja a kérdést, miszerint ez egy Bizottsági ülésen hangzott el. Akkor azt mondták, 

hogy ki lesznek ezek a lyukak egyengetve, hogy testnevelés óra céljának megfeleljen.  Tavaly 

is fizetett az iskola a sportpálya használatáért. Idén sem térítésmentesen akarják használni, de 

amíg a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ  nem engedélyezi, addig nem tudnak fizetni. 

Addig szeretné az intézmény térítésmentesen használni a sportpályát és az öltözőt, amíg a 

KLIK nem írja alá a szerződést.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - elmondja, 

hogy szomorúan olvasta az előterjesztésben, hogy még nem kaptak engedélyt. Viszont úgy 

gondolja, hogy ha a most engedélyezik a térítés nélküli használatát a sportpályának, akkor a 

Klebelsberg Intézményfenntartó Központ úgy gondolhatja, hogy minek fizessenek és írjanak 

alá szerződést, ha ingyen is használhatják.  
 
Földi Zoltán az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja - kérdése, hogy 

a bérleti szerződés létrejöttéig használják-e térítésmentesen, majd miután ez a szerződés 

létrejön, utólag kifizethetik az addigi használatát is?  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke - 

megválaszolja a kérdést, miszerint ha most odaadják térítés mentesen, akkor más intézmény is 

igénybe akarja majd venni.  

 

Nyuzó Marietta az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

véleménye szerint, más iskoláknál is probléma a tornaóra. A Vass telepi általános iskolában 4 

osztály van és 4 terem. Ha az egyik teremben tornáznak a diákok, a másik teremben nem 

tudják leadni az órát, mert áthallatszik minden. Ebből kifolyólag sok gyereket kiengedtek az 

udvarra testnevelés céljából és megbetegedtek.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - úgy gondolja, a Bizottságnak meg kellene fogalmaznia egy levelet a KLIK felé az 

ügy érdekében. 
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Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK igazgatója - reagál az előzőre, miszerint nem válaszolnak 

úgysem. A szakszolgálat ügyében ők is írtak már a Klebelsberg Intézményfenntartó 

Központnak, de választ nem kaptak.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - elmondja, hogy van a pálya karbantartására egy előírás, hogy hogyan kell azt 

karbantartani. Tehát ha valami probléma adódik, az úgyis az Önkormányzatra hárulna. 

Hozzáteszi, hogy a megfelelő tárgyi feltételek nem biztosítottak.  

 

Nyuzó Marietta az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

kérdése, hogy ki biztosítja azt, hogy a diákok nem rongálják meg az öltözőt? 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport- és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - véleménye, hogy a tanárok óra után körbejárják az öltözőt, ha esetleges kár 

keletkezett, azt kijavíttatják. Javasolja, hogy maradjanak annyiban, hogy a szerződést már 

megkötötték, nincs további lehetőség. A bizottság tagjait kérdezi, hogy van-e még valakinek 

észrevétel, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem 

hangzott el. Szavazásra kéri a bizottságot. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 

Békés Megyei Tisza Kálmán Szakképző Iskola, Gimnázium, Speciális Szakiskola, Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény és Kollégium Dévaványai Oktatási Egységes 

intézményben dolgozó testnevelő tanárok által benyújtott kérelmet elfogadja, ami kiegészül a 

műfüves pálya használatával kéri, kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 

tartózkodással a következő határozatot hozza: 

 

Határozat 

146/2013.(X.29.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Békés Megyei Tisza 

Kálmán Szakképző Iskola, Gimnázium, Speciális Szakiskola, Egységes Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézmény és Kollégium Dévaványai Oktatási Egysége (5510 Dévaványa, 

Mezőtúri u. 2.) intézményben dolgozó testnevelő tanárok által benyújtott kérelmet fogadja 

el. A képviselő-testület a Seres István Sporttelep épületében lévő öltöző helyiség és a 

sportpálya bérleti díját, az oktatási egység szakmai munkájának segítése érdekében 1.500,- 

Ft/óra + Áfa összegben határozta meg a 293/2013. (VII.11.) Kt. határozatban, mely a 

mostani döntéssel kiegészül a műfüves pálya használatára is, úgy hogy a bérleti díj összege 

1.500,- Ft/óra + Áfa marad. 

 

Felelős:  Novák Imre megbízott alpolgármester 

  Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – a következő bejelentés a főigazgatói pályázat véleményezéséről szól. Átadja 

Szarka Andreának a szót. 
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Szarka Andrea igazgatási irodavezető - elmondja, hogy a Klebelsberg Intézményfenntartó 

Központ Békéscsabai Tankerülete megküldte a Békés Megyei pedagógiai Szakszolgálatának 

főigazgatói beosztására beérkezett pályázatokat véleményezésre. Az Önkormányzatot 

véleményezői jog illeti meg. Két pályázat érkezett. Az egyik pályázó Csepregi András, a 

másik pályázó pedig D. Nagy Anikó. Elmondja, hogy Csepregi Andrást javasolja.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - tartózkodni kíván, ugyanis elmondása szerint, nem látta a pályázatokat és így nem 

kíván döntést hozni.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető - reagál rá, miszerint a pályázatok terjedelme miatt 

nem szerette volna lefénymásolni, de az előterjesztésében közölte, hogy a pályázatok 

megtekinthetőek bármikor a közös Önkormányzati hivatal 10. számú irodájában, valamint 

magával hozta a Bizottság elé is.  

 

Nyuzó Marietta az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

támogatja a javaslatot. Elmondja, hogy ismeri Csepregi András szakmai múltját. A megyében 

évtizedek óta ő vezeti a Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálatot. Véleménye szerint jó 

rálátása van a dolgokra, és jól lehet vele együttműködni.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – a bizottság tagjait kérdezi, hogy van-e még valakinek észrevétel, hozzászólása a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a bizottságot. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy támogatja a Békés Megyei 

Pedagógaiai Szakszolgálat főigazgatói beosztásának ellátására Csepregi Andrást kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság, 3 igen szavazattal, 1 tartózkodással és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat:  

147/2013.(X.29.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdés h) pontjában kapott véleményezési 

jogkörében eljárva, támogassa a Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat főigazgatói 

beosztásának ellátására Csepregi András pályázatát.  

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

         Szarka Andrea igazgatási irodavezető  

Határidő:  azonnal 

 

 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – a következő bejelentésre tér rá, amely a bölcsőde szakmai programhoz 

kapcsolódik. Átadja a szót a beszámoló készítőjének, Szarka Andreának. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető - ismerteti az előterjesztését, ami a bölcsőde szakmai 

programról szól. Elmondja, hogy a bölcsőde működéséi engedélyét kell módosítani, ugyanis 
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Általános Művelődési központ volt eddig, majd átnevezték Dévaványai Általános Művelődési 

Központra. Ebből kifolyólag szükséges működési engedélyt is módosítani. Ez a szakmai 

program bármikor megtekinthető a Közös Önkormányzati Hivatal 10. számú irodájában, 

valamint behozta a Bizottság elé.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő -  kérdésként felteszi, hogy ezt kapta meg e-mailben? 

 

Földi Zoltán az Oktatási- Közművelődési - Sport és Ügyrendi Bizottság tagja válaszol a 

kérdésre, miszerint megkapta mindenki elektronikusan. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a választ. Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki 

hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Javasolja, hogy 

szavazzanak a Dévaványai Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde 

Intézményegység bölcsődei szakmai programjáról, valamint egységes szerkezetben történő 

elfogadásáról. Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Aki javasolja elfogadásra a Képviselő-

testület felé a Dévaványai Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde 

Intézményegység bölcsődei szakmai programját kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást 

követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat 

148/2013.(X.29.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé a Dévaványai Általános 

Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegység bölcsődei szakmai 

programjának elfogadását. 

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

         Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK vezetője 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – megkérdezi, hogy van-e még valakinek bejelentése? Megállapítja, hogy több 

bejelentés a résztvevők részéről nem hangzik el.  

 

Megállapítja, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak zárt ülést kell tartania 

önkormányzati hatósági ügy tárgyalásakor.  

 

Megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére szíveskedjenek a helyiséget 

elhagyni. A zárt ülés anyaga az I-1/21-4/2013. iktatószámú külön jegyzőkönyvben található 

1-3. oldallal bezárólag.  Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat 

is.  
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A bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 17
00 

órakor bezárja.  

 

 

- Kelt mint az első oldalon - 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

 

________________________ _______________________ 

dr. Ágoston Sándor  Nyuzó Marietta 

bizottság elnöke bizottság tagja 

 

 

 _______________________ 

 Benke Dóra 

 jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 


